

ประกาศรับสมัครอาสาสมัคร

วัตถุประสงค์ ดำเนินโครงการสาธารณประโยชน์ต่าง ๆ ได้แก่ การบรรเทาภัยพิบัติ การช่วยเหลือผู้ยากไร้ การส่งเสริมด้านการแพทย์ การสนับสนุนการศึกษา ผู้สูงอายุ และผู้พิการ จึงเปิดรับสมัครอาสาสมัครการกุศล เข้าร่วมโครงการต่าง ๆ

公益志愿者招募公告

宗旨：

为推动各项社会公益事业，本基金会持续开展以下社会服务项目：
包括救灾援助、贫困救助、医疗支援、教育资助、关怀老人及帮助残障人士等。

现诚挚招募公益志愿者加入我们的项目团队，共同为社会奉献爱心与力量。

คุณสมบัติผู้สมัคร

- มีอายุครบ 18 ปีบริบูรณ์ขึ้นไป
- มีความสามารถและสุขภาพร่างกายที่เหมาะสมต่อการเข้าร่วมกิจกรรมอาสาสมัคร
- มีจิตใจเมตตาต่อกิจกรรมด้านสาธารณประโยชน์และการกุศล มีทักษะเฉพาะทางที่เกี่ยวข้อง และมีจิตอาสาในการเสียสละ
- มีทัศนคติเชิงบวก ใส่ใจรับผิดชอบหน้าที่ และมีจิตวิญญาณของการทำงานเป็นทีม
- มีเวลาว่างเพียงพอในการเข้าร่วมกิจกรรมอาสาสมัครอย่างต่อเนื่อง

报名资格（志愿者申请条件）

- 年满 18 岁 以上。
- 具有适合参加志愿服务活动的能力与健康状况。
- 具有关怀社会公益与慈善事业的爱心，拥有相关专业技能，并具备奉献精神。
- 拥有积极正面的态度，责任心强，具备团队合作精神。
- 能合理安排时间，确保能够持续参与志愿服务活动。

หน้าที่ของอาสาสมัครการกุศล

อาสาสมัครจะมีบทบาทสำคัญในการร่วมขับเคลื่อนงานด้านสาธารณประโยชน์ขององค์กร โดยภารกิจหลัก ได้แก่:

- ช่วยเหลือผู้ประสบภัยทั้งด้านอาหาร น้ำ ที่พักอาศัย และสิ่งของจำเป็น
- สนับสนุนด้านปัจจัยพื้นฐานและกิจกรรมพัฒนาคุณภาพชีวิต
- อาสาสมัครสามารถวางแผนและจัดกิจกรรมระดมทุนเพื่อสนับสนุนด้านการศึกษา พร้อมร่วมขับเคลื่อนงานด้านสาธารณประโยชน์ของมูลนิธิ
- การช่วยเหลือผู้สูงอายุ ดูแล กิจกรรมนันทนาการ และการฟื้นฟูสมรรถภาพ
- การช่วยเหลือผู้พิการ สนับสนุนการดำเนินชีวิตประจำวัน การเข้าถึงบริการพื้นฐาน และการเสริมสร้างกำลังใจ

公益志愿者的职责

志愿者在推动本基金会各项社会公益事业中扮演着重要的角色，主要职责包括：

- 协助救助灾民，提供食品、饮用水、住所及生活必需品。
- 支持基本生活保障及提升生活质量的相关活动。
- 志愿者可以策划和组织筹款活动，以支持教育并帮助推动基金会的公共福利工作。
- 关怀与协助长者，开展康乐活动及复健支持。
- 协助残障人士的日常生活，促进其获得基本服务，并给予心理与精神上的鼓励。

สิทธิและผลประโยชน์ของอาสาสมัคร

- ได้เข้าร่วมการฝึกอบรมที่มูลนิธิจัดขึ้นสำหรับอาสาสมัคร
- มีสิทธิ์ขอรับหนังสือรับรองการเข้าร่วมกิจกรรมอาสาสมัครจากมูลนิธิ
- ผู้ที่มีผลงานดีเด่น จะได้รับ ประกาศนียบัตรหรือรางวัล
- ได้เรียนรู้ทักษะใหม่ ๆ และประสบการณ์การทำงานสาธารณะ
- มีโอกาสสร้างเครือข่าย พบปะเพื่อนร่วมงานที่มีความคิดเหมือนกัน
- สำหรับผู้มีผลการปฏิบัติงานที่โดดเด่นเป็นพิเศษ มูลนิธิสามารถแนะนำผู้เข้าร่วมกิจกรรมการศึกษาและแลกเปลี่ยนต่างๆ ในประเทศและต่างประเทศ โดยที่มูลนิธิจะเป็นผู้รับผิดชอบค่าใช้จ่ายเอง
- มีสิทธิ์อื่น ๆ ตามที่กฎหมายและข้อบังคับที่เกี่ยวข้องกำหนด

สิทธิของอาสาสมัคร

- 可参加由基金会专为志愿者举办的培训课程。
- 有权向基金会申请开具志愿服务参与证明。
- 对表现优异的志愿者，基金会将颁发荣誉证书或奖项以示表彰。
- 能学习新的技能，积累社会公益工作的宝贵经验。
- 拓展人际网络，与志同道合的伙伴交流合作。
- 对于表现特别优秀的人员，基金会可推荐其参加国内外的教育及交流项目，相关费用由基金会承担。
- 享有法律及相关规章制度所规定的其他权利与福利。

ข้อควรระวังสำหรับอาสาสมัคร

1. ต้อง ปฏิบัติตามกฎหมาย และข้อกำหนดขององค์กรอย่างเคร่งครัด
2. ต้องกรอกข้อมูลสมัครอย่าง ถูกต้องและครบถ้วน
3. ระหว่างการทำงานอาสา ต้อง ปฏิบัติหน้าที่ด้วยความรับผิดชอบ
4. เวลาการให้บริการต้องสอดคล้องกับการจัดการและนโยบายของโครงการ

志愿者注意事项

1. 必须严格遵守法律法规及本组织的各项规定。
2. 申请报名时必须填写准确完整的个人信息。
3. 在志愿服务期间，必须认真履行职责并承担相应责任。
4. 服务时间应符合项目管理及基金会相关政策。

ขั้นตอนการสมัคร

สามารถขอรับใบสมัครได้ที่สำนักงาน หรือดาวน์โหลดจากเพจ facebook ของมูลนิธิสหการกุศล United Charity Foundation และทางเว็บไซต์ของมูลนิธิสหการกุศล <https://thaiucf.org/>

报名步骤

申请人可在基金会办公室领取报名表，或通过基金会的 Facebook 专页 United Charity Foundation（联合慈善基金会）及官方网站 <https://thaiucf.org/>

下载报名表。

กรอกข้อมูลให้ครบถ้วน

- ข้อมูลส่วนตัว (ชื่อ-สกุล, อายุ, ที่อยู่, เบอร์ติดต่อ)
- ประวัติการศึกษา/การทำงาน (ถ้ามี)
- ความสามารถพิเศษหรือทักษะที่เกี่ยวข้อง

请完整填写以下信息

- 个人资料（姓名、年龄、住址、联系电话）
- 教育/工作经历（如有）
- 特殊能力或相关技能

แนบเอกสารประกอบ

- สำเนาบัตรประชาชน หรือบัตรประจำตัวอื่น ๆ
- รูปถ่ายหน้าตรง (ขนาด 1 หรือ 2 นิ้ว)
- เอกสารรับรองการศึกษา/การทำงาน

附上相关资料

- 身份证复印件或其他有效身份证明
- 正面免冠照片（1 寸或 2 寸）
- 学历/工作证明文件

ส่งใบสมัคร

- ส่งทาง อีเมล : Thaiucf@gmail.com
- หรือส่งโดยตรงที่ สำนักงานมูลนิธิสหการกุศล อาคารชุด the next2 อาคาร1 ชั้น1 ต.ท่าศาลา อ.เมือง เชียงใหม่ 50000

提交申请表

- 通过电子邮件发送：Thaiucf@gmail.com
- 或直接送至联合慈善基金会办公室：
The Next2 公寓 1 号楼 1 楼
Tha Sala 镇，Mueang 区，清迈 50000

รอการติดต่อกลับ

- เจ้าหน้าที่จะตรวจสอบเอกสารและติดต่อเพื่อนัดสัมภาษณ์หรืออบรมเบื้องต้น

等待回复

- 工作人员将审核提交的资料，并联系申请人安排面试或入职培训。

เข้าร่วมการอบรมอาสาสมัคร

- เพื่อทำความเข้าใจหน้าที่ ความรับผิดชอบ และข้อควรระวัง ก่อนเริ่มปฏิบัติงาน

参加志愿者培训

- 参加培训以了解志愿者的职责、责任及注意事项，为正式开展工作做好准备。

ช่องทางการติดต่อ

ที่อยู่สำนักงาน อาคาร THE NEXT2 ชั้น 1 ห้อง 1102 ตำบลท่าศาลา จังหวัดเชียงใหม่

เบอร์โทรศัพท์ 098-750-1200

อีเมล thaiucf@gmail.com

联系方式

- 办公室地址：THE NEXT2 大厦 1 楼 1102 室，Tha Sala 镇，清迈府
- 电话：098-750-1200
- 电子邮箱：thaiucf@gmail.com

ด้วยเหตุนี้ องค์กรจึง เปิดรับสมัครอาสาสมัครการกุศล เพื่อเข้าร่วมในโครงการต่าง ๆ ข้างต้น ผู้ที่สนใจ
สามารถสมัครเข้ามาได้ตามขั้นตอนที่กำหนด

**因此，本组织诚挚招募公益志愿者，参与上述各项项目。有意者可
按照规定步骤提交申请。**

Volunteer Recruitment Announcement

Purpose

In order to carry out various public benefit projects — including disaster relief, assistance for the underprivileged, medical support, and educational, elderly, and disability assistance — the **Thaiucf Foundation** is now welcoming applications for **charity volunteers** to participate in these initiatives.

Qualifications

Applicants should:

- Be at least **18 years old**.
- Be physically and mentally capable of participating in volunteer activities.
- Have **compassion for public welfare and charitable causes**, possess relevant skills, and demonstrate a genuine volunteer spirit.
- Maintain a **positive attitude**, show **responsibility**, and have a **team-oriented mindset**.
- Have sufficient **time availability** to participate in volunteer activities on a regular basis.

Volunteer Responsibilities

Volunteers play a vital role in supporting the foundation's charitable and public welfare initiatives. Their main duties include:

- Assisting disaster victims by providing food, water, shelter, and essential supplies.
- Supporting basic needs and activities that enhance quality of life.
- Planning and organizing **fundraising activities** to support educational programs and other public welfare efforts of the foundation.
- Assisting the **elderly** through care, recreational activities, and rehabilitation support.
- Helping **persons with disabilities** by supporting daily living, facilitating access to basic services, and offering encouragement.

Volunteer Rights and Benefits

- Volunteers are entitled to participate in **training sessions** organized by the foundation.
- Volunteers may **request a certificate of participation** in volunteer activities from the foundation.
- Outstanding volunteers will receive a **certificate of recognition or award**.

- Volunteers will have the opportunity to **learn new skills** and gain **hands-on public service experience**.
- Volunteers can **build networks and connect with like-minded individuals**.
- For those with exceptional performance, the Foundation can recommend participants for various study and exchange activities in Thailand and abroad, with the Foundation bearing the costs.
- Other rights and benefits are provided **in accordance with applicable laws and regulations**.

Volunteer Guidelines

1. Volunteers must **strictly comply with all laws and the foundation's regulations**.
2. Volunteers must **fill out the application form accurately and completely**.
3. During volunteer service, they must **perform their duties responsibly**.
4. Volunteer hours must **align with the project's management policies and schedule**.

Application Procedure

Interested individuals may obtain the application form at the foundation's office or download it from:

- **Facebook Page:** *United Charity Foundation* (มูลนิธิสหการกุศล)
- **Website:** <https://thaiucf.org/>

Please complete the form with the following information:

- **Personal Information:** Full name, age, address, contact number
- **Education / Work Experience** (if applicable)
- **Special skills or relevant abilities**

Attach the following documents:

- A copy of your **ID card** or other official identification
- A **recent photo** (1 or 2 inches, front-facing)
- **Education or employment certificates** (if available)

Application Submission

- **By Email:** Thaiucf@gmail.com
- **Or Submit in Person at:**
United Charity Foundation (ThaiUCF)
The Next 2 Condominium, Building 1, 1st Floor,
Tha Sala Subdistrict, Mueang Chiang Mai District,
Chiang Mai 50000, Thailand

Follow-Up Process

- The foundation's staff will review your application documents and contact you to schedule an **interview or preliminary training session**.

Volunteer Orientation

- All selected volunteers are required to attend an **orientation session** to understand their roles, responsibilities, and important guidelines before beginning their service.

[Contact Information](#)

Office Address:

The Next 2 Building, 1st Floor, Room 1102, Tha Sala Subdistrict,
Mueang Chiang Mai District, Chiang Mai, Thailand

Phone: 098-750-1200

Email: Thaiucf@gmail.com

Join Us

For this reason, the foundation is pleased to invite compassionate individuals to apply as charity volunteers and take part in the various public benefit projects mentioned above.

Those who are interested are welcome to apply following the steps provided.